
Kiitokset Seuralle – matka jatkuu 
Vuonna 2009 aloitin yleisurheilun Nousiaisten Sudessa. Silloin en olisi vielä arvannut, mitä tämä laji 

itselle tulevaisuudessa tuo. Melko nopeasti kuitenkin kilpailuvietti vei mennessään ja ajatukset 

yleisurheilussa menestymisestä nousivat mieleen. Nyt yli kymmenen vuotta myöhemmin on aika 

lähteä kuitenkin uusia haasteita kohti – yleisurheilussa edelleen. 

Asetin itselleni muutama vuosi sitten tavoitteen, että haluan Seuralle tuoda suomenmestaruuden, 

mutta se jäi lopulta kuitenkin tavoitteeksi. Toivottavasti joku toinen onnistuu Suomen 

mestaruuden Susi-paidassa ottamaan! Asiat ovat kuitenkin menneet näitten vuosien aikana 

Seurassa hyvään suuntaan ja tälläkin hetkellä Sudessa on urheilijoita, jotka voivat siitä kaikkein 

kirkkaimmasta taistella lähivuosina. Nuoriakin on nyt paljon enemmän mukana kuin silloin, kun 

itse aloitin urheilun Seurassa. Toivottavasti into urheiluun säilyy ja paloa kilpailemiseenkin löytyy. 

Mun seuranennätykset laitetaan toivottavasti pian uusiksi ja ehkä junnuista joku myös nappaa 

tulevaisuudessa niitä SM-mitaleita. 

Kiitos Seuralle tuesta menneen kymmenen vuoden aikana. Kiitos myös treeniporukalle yhteisitä 

vuosista ja erityiskiitos valmentaja Sannalle mun menestymisen eteen tehdystä työstä! 

Toivottavasti tulevaisuudessakin Seura voi hyvin. Matka jatkuu. 

Heikki 


